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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Meddig szedi áldozatait a KIRA? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A tavalyi évben a Magyar Államkincstár bevezetett egy KIRA nev ű programot a
közszférában dolgozók bérszámfejtésére . A programmal kapcsolatban viszont eddig számős
negatívumot lehet felsorolni . Leginkább azt, hogy a bérszámfejtések tévesek és ezért a
kifizetések is akadoznak . Ezt a panaszt leginkább az egészségügyi dolgozóktól lehe t
visszahallani, akiknél gyakoriak a fennemlített problémák . A hibás számítások felderítését
nehezítik, hogy a közszféra dolgozói, az állami szervezetek alkalmazottjai a bérkimutatásuka t
későn vagy nem is kapják kézhez.

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy sikerült-e már helyreállítani a
KIRA-rendszert? Ha nem, akkor mikor kerül rá sor? Milyen garanciákkal kötötték me g
a programot szállító céggel a szerződéseket? Mikor teljesülhet végre azaz elvárás, hogy
minden közszférában dolgozó a fizetésével együtt kapja kézhez az adott hav i
bérkimutatását is?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . január 11 .

Tisztelettel :
i

Magyar Zoltán
Jobbik
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